
PROTOKÓŁ LXIX/23 

Sesji Rady Miejskiej Węglińca z dnia 26 października 2023 r. 

   O godzinie 09:50 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Tyrakowski  otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę „Otwieram sześćdziesiątą dziewiątą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych, Burmistrza Gminy i Miasta Wegliniec Mariusza Wieczorka , Pani 

Skarbnik Jolantę Zawiszę, Sekretarza Gminy i Miasta Marcina Paple i przekazał, że w posiedzeniu 

bierze udział dwunastu  radnych, nieobecni  Radny to: Łukasz Pańków, Tomasz Szymański, Stanisław 

Papież a Radny Marek Wawrzynek bierze udział w posiedzeniu zdalnie. W związku z powyższym 

stwierdził, że obrady są prawomocne. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Batog Wanda obecna   

2 Błauciak Waldemar obecny   

3 Fedyczkowska Maria obecna   

4 Fink Andrzej obecny   

5 Glonek Bogumiła obecna   

6 Gołębska Jolanta obecna   

7 Grabowska Elżbieta obecna   

8 Kocot Łukasz obecny   

9 Pańków Łukasz nieobecny   

10 Papież Stanisław nieobecny   

11 Piątka Mirosław obecny   

12 Sahajdak Jan obecny   

13 Szymański Tomasz nieobecny   

14 Tyrakowski Grzegorz obecny   

15 Wawrzynek Marek obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 



Kworum zostało osiągnięte 

Lista obecności radnych stanowi (zał. nr 1), a lista osób zaproszonych i uczestniczących                            

w posiedzeniu(zał. nr 2). 

      Do porządku obrad, który został przekazany wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami 

na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec Mariusz Wieczorek zawnioskował o 

wprowadzenie do niniejszego porządku obrad wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 971/LVII/22 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 29 grudnia 2022r. sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia 

wniosku. 

głosowanie Wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 971/LVII/22 
Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 grudnia 2022r. sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 



7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz nieobecny 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz nieobecny 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Z związku z brakiem dodatkowych uwag i wniosków, przystąpiono do głosowania                                w 

sprawie przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi w/w zmianami. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 



5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz nieobecny 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz nieobecny 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

 Radni 12 głosami “ZA” przyjęli porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

         Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Prowadzący obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania 

obrad. Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

         Przewodniczący przeszedł do następnego punktu  4, tj. SPRAWOZDANIA  Z  PRACY  

BURMISTRZA  za okres od 1.09.2023r. do 30.09.2023r.,(pisemne materiały stanowią zał. nr 

4)., otworzył dyskusje i poprosił o podaniu numeru punktu do którego dotyczy pytanie. 

         Burmistrz podkreślił że zwyczajowo Radni zadają pytania, opisując sprawozdanie 

powiedział ,że w dokumentach wpisane to co  dzieje: bardzo dynamicznie kończymy rok więc 

mowa dotycząca przebudowy dróg na terenie gminy one już są realizowane, niektóre w 

najbliższym czasie będą zakończone. Bardzo fajnym projektem jeśli chodzi o przystosowanie, 

likwidowanie barier architektonicznych i różnego rodzaju projekty, jak Państwo zauważyli już w 

budynku Urzędu Miasta są komunikację dla osób niedosłyszących i z niepełnosprawnościami 

wzroku, na tabliczkach alfabet Braille’a przy dziwach i na poręczach. Kolejnym działaniem 

będzie wymiana w przyszłości windy która nie zdaje swojego zadania. Burmistrz poprosił 

Radnych o pytania. 

        Radna Maria Fedyczkowska zadała pytanie o inwestycji dotyczącej utwardzeniu placu na 

ul. Kościuszki. Burmistrz odpowiadając na pytanie Radnej potwierdził że utwardzeniu placu to 

jest inwestycja na ul. Kościuszki obok szkoły oraz jako druga inwestycja na tej ulicy jest 

dokończenie chodnika który poprzednia kadencja Rady zaczęła, już są tam krawężniki i musimy 

to skończyć bo one zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców są zbyt wysokie. Dodał że, 

dostaliśmy dofinansowanie na remont orlika w Ruszowie, to jest kwota 600 tysięcy, no i dojść 

sporo musimy dołożyć około poł miliona ale trzeba bo ciągle  czas mamy problemy z orlikiem, 

szczególnie ze stojącą wodą.   

Pytań nie było więc Radni przystąpili do głosowania. 



głosowanie Przyjęcie Sprawozdania z pracy Burmistrza za okres od 1.09.2023r. 
do 30.09.2023r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz nieobecny 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz nieobecny 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 



15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 12 głosami “ZA” przyjęli Sprawozdania  z prac Burmistrza za miesiąc wrzesień 2023r. 

Kolejnym punkt 5 dotyczył  PRZYJĘCIA  PROTOKOŁÓW SESJI  z dnia 07.09.2023 r. oraz z 

dnia 28.09.2023r.(niniejszy protokoły  stanowią zał. nr 5,6). 

Po zapoznaniu z protokołami  uwag nie zgłoszono i Radni przystąpili do głosowania w sprawie 

przyjęcia. 

głosowanie Przyjęcie protokołów sesji z dnia 07.09.2023 r. oraz 28.09.2023r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz nieobecny 

10 Papież Stanisław nieobecny 



11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz nieobecny 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Protokoły zostały przyjęte bez zmian i poprawek 12 głosami „ZA”. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Tyrakowski przystąpił do realizacji punktu 6 tj. BLOKU 

UCHWAŁ, I PRZYPOMNIAŁ ŻE W  DNIU DZISIEJSZYM ODBYŁA SIĘ KOMISJA GOSPODARCZA NA KTÓREJ 

WSZYSTKIE PRZEDSTAWIONE UCHWAŁY ZOSTAŁY ZAOPINIOWANE POZYTYWNIE . 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

 

1. w sprawie zmian w budżecie. 

      Prowadzący obrady przekazał glos do Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec który 

powiedział że: zmiany w budżecie dość szeroko zostały omówione, są to bardzo potrzebne 

zmiany, musimy przełożyć, dołożyć do niektórych inwestycji, zbliżamy się do końca roku, 

niektóre zadania inwestycyjne po ogłoszonych przetargach nie uzyskały zadowalającej  nas 

kwoty, widzą na ceny które dotykają nie tylko naszych samorządów ale i w naszym regionie , to 

musimy do niektórych prac dołożyć, niektóre zmieściły się w zakresie rzeczowym i finansowym 

ale niektóre zadania musimy dofinansować. Chodzi tutaj o zadania drogowe które na dzień 

dzisiejszy są w ostatnim czasie żeby je zrealizować, mówimy o drodze w Jagodzinie 

,przebudowa ul. Kościuszki, przebudowa na ul. Kościuszki terenu przy szkołę jak również 

utwardzenie placu przy ul. Piłsudskiego. To są zadania nowe, ale też pojawia się w zadaniu 

budżetowym przesuniecie środków z rozbudowy sieci wodociągowej na ul. Leśnej w Czerwonej 

Wodzie, tam mamy zakupione materiały część która miała być na realizację przesunęliśmy na 

rozbudowę monitoringu, musimy wzmocnić ten system. Pracę na wiosnę będą rozpoczęte jeśli 

chodzi o rozbudowę ul. Leśnej. 

      Radna Maria Fedyczkowska zapytała Pani Skarbnik z tytułu zniszczonego przystanku w 

Piasecznej czy dostaliśmy 1000 zł ?  Burmistrz odpowiadając na pytanie Radnej potwierdził 

informacje i dodał że: chcemy wrócić  do takiego materiału jak był czyli do szyb bezpiecznych 

na początku chcieliśmy założyć pleksy  ale pewnie byśmy się nie zmieścili w tym,  ale chodzi o 

estetykę w kolejnym razie jeżeli będzie uszkodzony przystanek  to zastanowimy się czy 

będziemy chcieli naprawiać ten przystanek bo komuś bardzo zależy chyba żeby go tam nie było. 

Naprawimy to, jeszcze jest w projekcie uchwały  zwiększenie dotacji do gminnego centrum 

kultury Sportu i Rekreacji to o tym też rozmawialiśmy zwiększyliśmy o 10 tysięcy 

dofinansowanie koszty organizacji „Święta Grzybów”, ale tutaj chodziło o zaisk który bardzo 

trudno jest wyliczyć  planował pan dyrektor 6000 zł okazało że to jest 16 tysięcy i  nie bardzo 

mogliśmy tutaj pertraktować zaiksem bo to oni określają stawki i zawsze określają to po 

imprezie, więc w tym przypadku dużo trzeba uregulować  tą  kwestię dotyczącą opłat, w 

zmianach w budżecie też pojawiły się 35 tysięcy na zakup garażu, chcemy postawić garaż w 

okolicach posterunku policji tam gdzie obok tej wiaty która jest a tylko dlatego że kupiliśmy ten 

samochód dla osób niepełnosprawnych który jest w garażu który nie spełnia swojego zadania, 

jest ciasny, wąski,  boimy się że coś się tam stanie, ciężko wyjeżdżać jest z tego garażu i posłuży 

również ten garaż dla GCKSiR  bo będzie dość duży więc może i dwa auta nawet się zmieszczą. 

Radna Maria Fedyczkowska zapytała o  inwestycyjnych budowach oświetlenia drogowego na 



ul. Batorego w Ruszowie. Odpowiadając na pytanie Radnej Burmistrz powiedział że: Dokładnie 

tak,  wszystkie dokumenty są teraz w mocy uzgodnień z PKP, zatrzymaliśmy się  na PKP albo 

lasy albo PKP i się utknęliśmy w tym momencie, jest dobra wola nasza, bo dołożyliśmy 12 

tysięcy złotych bo tyle brakowało nam.  Dodał że, w ostatnim czasie pozyskaliśmy dość sporo 

środków i na dodatkowe inwestycje to jest  rozdanie z polskiego ładu numer 8 tak to mogę 

nazwać i 8 milionów pozyskaliśmy na różnego rodzaju inwestycje na terenie gminy,  są to drogi 

głównej mierze 4,5 miliona prawie na drogi. No bo wiemy że jest problem z tym prawie trwa 

wie dwa miliony 600 milion prawie  1milion 600 tysięcy jest na poprawę efektywności 

energetycznej w szkole w Ruszowie przy budowie sali sportowej chcemy stworzyć, wybudować 

własną farmę fotowoltaiczną na 120 kW,  która będzie wspomagała pompie  ciepła jak i również 

dwa obiekty zlikwidujemy też tradycyjne piec grzewczy w szkole.           Oprócz tych działań 

które dostaliśmy z polskiego ładu, dostaliśmy te środki na przebudowę, rozbudowę może ten 

początek na Czerwoną wodę na kanalizację, dwa lata temu mieliśmy na Ruszów,  teraz na 

Czerwoną wodę jest to kwota 2miliony 600 i już rozpoczęliśmy pracę. Na przyszły rok też 

zaczęliśmy pracę  dotyczące zagospodarowania naszego stawu  w Czerwonej Wodzie „Balaton”, 

bardzo fajne miejsce stworzymy nie ingerując za mocno w naturę,  będzie chwila czasu państwu 

przedstawię koncepcję. Zleciliśmy pfu to się dzieje zleciliśmy również opracowanie 

dokumentacji jakiś czas temu państwo pamiętają na Sikorskiego 40, czyli ośrodek zdrowia 

uciekamy od tych  starych systemów, czyli to co miło wcześniej kopciliśmy imitujących dość 

dużą emisję nieczystości mamy piec na pellet, ale teraz idziemy dalej krok do przodu bo 

rozmawialiśmy kiedyś o tych 1 milion 700 które też jednym rozdanie dostaliśmy na poprawę też 

modernizację efektywności energetycznej tego budynku też zmieniliśmy dokumentację i będą 

pompy ciepła będzie fotowoltaika i będzie  kotłownia szczytowa, czyli w momencie kiedy  

fotowoltaika i pompy ciepła nie dadzą rady to włączy się pies na pellet na który  zaznaczam że 

o połowę mniej  wydatkujemy środków na zakup opału, jak również obsługa tego.  Jeszcze 

dostaliśmy ,to też już mówiłem, środki na remont orlika w Ruszowie, to jest kwota 600 tysięcy 

złotych i to jest przeznaczone na tego rodzaju obiekty które w ramach tego programu były 

realizowane, musimy dołożyć prawie tyle ale od samego początku jak zauważyliście był problem 

z odwodnieniem i jeszcze dołożymy monitoring o którym wnioskują rady rodziców, będzie 

poprawa sanitariatów oraz  nawierzchni. Bieżące realizacje inwestycyjne to są budowa Sali 

Sportowej w Czerwonej Wodzie,  budowa której przebiega rozsądnie, jak również inwestycje 

związane z drogami które już są skończone, niektóre już zaczną dzisiaj po podpisaniu umowy na 

drogę w Jagodzinie. Część dróg w Czerwonej Wodzie jest zakończoną , czekamy na 

dokumentacje które według moich zapewnień służb Pana Starosty będą dzisiaj, jutro , mówię o 

ul. Poprzecznej, Gajowej i ul. Mickiewicza,  na te trzy chcemy ogłosić przetargi i zdążymy 

wyłonić wykonawcę , na ul. Gajowa musimy to zrobić w tym roku żeby nie stracić 

dofinansowanie, na ul Mickiewicza i Poprzeczną możemy terminy wydłużyć i to będziemy 

procedować w Wieloletniej Prognozę Finansowej na kolejnej sesji.  

     Dodał że inne inwestycje oprócz ul. Ratuszowej na którą chcemy wyłonić wykonawca w 

grudniu w ostatnim szóstym albo siódmym przetargu i skierować środki które mamy 

zaplanowane na przyszły rok ale też i wykorzystać możliwość wzięcia kredytu , ostatnie 2 lata 

nie braliśmy kredytu 2 miliony 300 zł w zeszłym roku, 2 miliony w tym roku a obciążenia z 

ostatnich 5 lat prawie 53 miliony złotych inwestycyjnych to jest 214 tysięcy zł, pochwalił że  w 

rankingu wspólnoty  portalu samorządowego z 400 miejsca już jesteśmy na 130, gmina się 

rozwija głownie mówiono o wydatkach inwestycyjnych, widać że potrafimy i w tym kierunku 

są dobre działania. 



       Bardzo dobrą informacje na którą czekał Burmistrz jest analiza opłat za energię elektryczną 

mówił o tym pięknym projekcie gminnym oświetleniowym gdzie zostali wymienione wszystkie 

oprawy na terenach wiejskich, w mieście projekt dotyczył miasta więc koszty były 

kwalifikowane duże ale teraz to wszystko zwraca w dwójnasób bo zaplanowane 600 tysięcy jak 

było w zeszłym roku jak teraz przymierzamy się do 400 tysięcy w tym roku. Dodał że : patrząc 

na to że ta ekonomia jest zabójcza i wszystko drożeje to jednak my na tym oszczędzamy. 

Nadmieniam że oświata też kosztuje bo to są środki których nie żałujemy bo to jest szkolnictwo, 

ale musimy sobie jasno  powiedzieć że 15 milionów jak kosztowała nas w zeszłym roku prawie 

teraz będzie chyba 1milion 200 więcej a ta subwencja jest co raz mniejsza bo prawie 80 dzieci 

było mniej i to będzie przykładało się na to że każda oplata jest coraz wyższą i jak będzie w 

przyszłym roku nie wiemy, myślimy też o podwyżkach dla naszych pracowników dla służb bo 

przecież my się już  wypłaszaczami  i będziemy zarabiać tutaj tyle co najniższa krajowa, więc 

tutaj jest jakiś precedens więc bardzo musimy ostrożnie podchodzić do wydatków bieżących i 

tych wszystkich pobożnych życzeń ale wydatki majątkowe inwestycyjne jeszcze przez nami co 

najmniej rok, półtora , mamy tyle zadań że nie wiem czy będziemy mieć czas na odpoczynek bo 

tego jest bardzo dużo, i z każdym miesiącem, rokiem widzę że co raz mniej jest tych dróg 

gruntowych. Wracając do oświetlenia skorzystaliśmy z możliwości złożenia wniosku z programu 

Doświetlamy gminę, zaaplikowaliśmy o dodatkowe środki na miejsca w których projekt nam nie 

pozwalał wcześniej zainstalowania wymiany takich opraw czyli wszystkie boiska sportowe, 

drogi wewnętrze, place, stadiony szkoły i to jeżeli dostaniemy to też będzie. Jeszcze są dwa 

dofinansowania są to dofinansowania w ramach rządowego programu odbudowy zabytków i 

tutaj są środki które zostały dofinansowane w kwocie 1milion 20 tysięcy zł, na renowacje 

kościoła w Ruszowie i kościół filialny w Węglińcu który ma dofinansowanie 338 tysięcy zł, 

obydwa projekty są będą prowadzone przez Urząd i Urząd będzie ogłaszać zamówienie i przetarg 

i rozliczał to, pieniądze będą pod kontrolą. 

      Radna Wanda Batog zadała pytanie odnośnie wjazdu do budynku przy ul. Piłsudskiego. 

Odpowiadając na pytanie Radnej Burmistrz potwierdził że monitowali mieszkańcy, było dużo 

wniosków, próśb, nie zawsze w atmosferze pokojowej ale zwizytowaliśmy to ze służbami i jest 

to zasadne, tam jest wjazd który nie pozwala normalnie wjeżdżać i służby oraz karetka pogotowia 

jest ogromny dyskomfort wjeżdżać tam , a wjeżdżając tam są dziury, garby ale nie mamy za dużo 

środków ale udało nam przynajmniej na pierwszy odcinek dojść krótki ale 60 tysięcy to jest 

zmiana w budżecie i te pieniądze przeznaczone na tą inwestycje, chcemy zrobić to w tym roku 

dlatego że to droga wewnętrzna i nie potrzebujemy tutaj uzgodnień więc to możemy zrobić jako 

zadanie remontowe własne. 

Pytań nie było więc Radni przystąpili do glosowania nad projektem uchwały.   

głosowanie w sprawie zmian w budżecie. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz nieobecny 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz nieobecny 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1176/LXIX/23  w sprawie zmian w budżecie. (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 7). -12 głosami „za”, przy nieobecności 3 radnych. 

2. dwadzieścia sześć uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 

przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego/najmu garażu/ 

dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne/dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

Dyskusji nie podjęto więc Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie dwadzieścia sześć uchwał w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy 
najmu pomieszczenia gospodarczego/najmu garażu/ dzierżawy 



gruntu na cele rekreacyjne/dzierżawy gruntu pod zabudowę 
kubaturową. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 października 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz nieobecny 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz nieobecny 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 



15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwały nr 1177-1202/LXIX/23  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego/najmu 

garażu/ dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne/dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

(niniejsze  uchwały  stanowią  zał. nr 8-33 ). -12 głosami „za”, przy nieobecności 3 radnych. 
 

W punkcie 7. SPRAWY ORGANIZACYJNE ustalono ,że w okresie międzysesyjnym wniosków 

wypracowanych przez komisje do rady nie wpłynęło.  Radni zapoznali się z korespondencją 

skierowaną do Rady w okresie międzysesyjnym, m.in.: 

-pismem  zespołu Leśne Echo ( zał. nr 34), 

-prośbą od mieszkańców Ruszowa ( zał. nr 35) 

- pismem mieszkańców ul. Partyzantów ( zał. nr 36), 

       Radny Waldemar Błauciak odniósł się do pisma nr 1 wnioskiem Zespołu Leśne Echo odnośnie 

uwzględnienia w planowanym budżecie zakupu ubrań dla zespołu. Powiedział że zespól nie ma 

funduszy pozyskiwania środków tak jak robią to inne stowarzyszenia działające na terenie naszej 

gminy i na te stroje można ten fundusz przekazać no a jeżeli rozsławiają naszą gminę i chcą tutaj 

działać i zaproponował o wydzielenie tych  środków finansowych  na wyposażenie tego zespołu.  

        Burmistrz zabrał glos i powiedział że będzie to w kwestii Pana dyrektora GCKSiR i dyrektor 

znajdzie te środki. A jeżeli chodzi o drugie pismo to są wnioski do budżetu, i kolejne pismo 

mieszkańców Węglińca jeżeli chodzi o podpisy to chciał by porozmawiać z mieszkańcami nie 

mówię że to jest nie zasadne ale mamy dużo innych potrzeb tych które na już albo na wczoraj, 

jeżeli chodzi o przejście ja od dziecka się wychowuję tutaj nie było nigdy tam drogi, w planie 

zagospodarowania przestrzennego bezpiecznie zaplanowaliśmy to że w przyszłości jeżeli będzie 

taka możliwość i będą na to środki tylko jeszcze należy tutaj zwrócić uwagę na bezpieczeństwo, 

projekt organizacji ruchu drogowego, bo wjazd będzie akurat w to rondo które jest przy byłym 

banku i będzie problematyczny wjazd w ulice Partyzantów gdzie zaraz będziemy mieli kolejną 

drogę dojazdową która chcemy doprowadzić do Węglińca a samo przejście spowoduje że będzie 

trzeba pewnie przesunąć ogrodzenie szkoły , zabrać mieszkańcom ogródki a tak naprawdę będzie 

trzeba przestawić sieć energetyczną transformator który tam jest bo to koliduję, więc wracając do 

tego przejścia to 2 lata temu też na prośbę mieszkańców tych samych które nie wszyscy mieszkają 

tam, spowiadaliśmy to że usuniemy wszystkiego rodzaju pozostałości po betonach, kamieniach, 

wyrównaliśmy ścieżkę, firma „meliobud” w ramach dobrej współpracy nawiozła tam tłucznia, 

zawibrowała to, utwardzili to, przechodziłem to osobiście, ale skoro mieszkańcy maja takie 

życzenie to proszę o cierpliwość w przyszłości.   

W punkcie 8. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

- Radny Andrzej Fink zapytał o dwóch przejściach dla pieszych, poprosił o oznakowanie pasów 

przy wejściu do PKP w Węglińcu, a drugim miejscem jest przy ul. Karola Wojtyły od strony 

ul. Partyzantów. 

W punkcie 9. WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY 

- Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Tyrakowski przypomniał Radnym o zaplanowaniu i 

obradowaniu w listopadzie na poszczególnych komisjach Rady Miejskiej planów pracy komisji 

oraz Rady, oraz ustalenie terminy komisji społecznej spotkania roboczego z działaczami 

sportowymi. 



- Burmistrz zaprosił Państwa Radnych oraz mieszkańców  na uroczyste otwarcie „Centrum 

Rehabilitacji w Węglińcu” które odbędzie się 15 listopada 2023roku. 

 

     Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 10:35 , Wiceprzewodniczący Rady 

Grzegorz Tyrakowski oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: ”zamykam  sześćdziesiątą  

dziewiątą  sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

 
 

           Wiceprzewodniczący Rady 
 

  

                                                                                          (-)    Grzegorz Tyrakowski  

 

 

 

 

 
Sporządziła ; 

Tetiana Lykhovoz 

wz. Referent  ds. obsługi Biura Rady Miejskiej 

Węgliniec, dn. 30  października   2023. r.   

 
 

 


